
 
 
 
 
 
 

Provincie Flevoland 
t.a.v. dhr. L. Verbeek, Voorzitter 
van Provinciale Staten,  
 

Onderwerp: Schriftelijke vragen 8 mln euro voor FVA-schoolcampus 
afgewezen door Rijk 

Datum:  11 september 2020  
 

Geachte Voorzitter van Provinciale Staten, 
 

Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie 
van Forum voor Democratie de volgende schriftelijke vragen aan het college van 
Gedeputeerde Staten over 8 mln euro voor FVA-schoolcampus afgewezen door 
Rijk. 
 

1. Bent u bekend met het bericht ‘8 miljoen euro voor schoolcampus afgewezen’ 
van Omroep Flevoland op 10 september 2020?1 

2. Bent u bekend met de reden(en) van het Rijk om de aanvraag af te wijzen? Zo 
nee, bent u bereid deze te achterhalen en te delen met PS? Zo nee, waarom 
niet? 

3. Wordt het bedrag dat PS via het Fonds Verstedelijking Almere (FVA) 
beschikbaar hebben gesteld voor dit project teruggeboekt naar de Provincie 
Flevoland? Zo niet, waarom niet? 

4. Welke gevolgen heeft de afwijzing voor de overige uitvoeringslijnen binnen de 
FVA? Kunt u hier een overzicht van geven? 

5. Welke gevolgen heeft de afwijzing voor de woningbouwopgave in Flevoland? 
6. Gaat de gemeente Almere het voorstel in de tweede ronde in oktober opnieuw 

indienen bij het Rijk? Zo nee, hoe gaat Almere de ambities alsnog 
waarmaken? 

7. Welke gevolgen heeft de afwijzing voor Almere en Flevoland voor het 
aantrekken van studenten? 

8. Welke gevolgen heeft de afwijzing op het aantrekken van bedrijven en het 
creëren van werkgelegenheid in Flevoland? 

9. Welke bedrijven hebben zich gecommitteerd aan de Flevo Campus? Welke 
daarvan haken af omdat de aanvraag bij het Rijk is afgewezen? 

10. In hoeverre kan er vanuit de MRA nú een bijdrage geleverd worden om de 
doelstellingen van de Flevo Campus alsnog haalbaar te maken? Wat is de 
toegevoegde waarde van de MRA bij het realiseren van dit project? 

11. De kenniscampus draagt voor de korte en middellange termijn bij aan: 
‐ Groei van het (hoger geschoold) arbeidspotentieel voor bestaande en   
  nieuwe werkgevers in Almere en Flevoland; 
‐ Levendigheid in het centrum: studenten kleuren de stad en zorgen voor een   
  levendig klimaat en een ander bestedingspatroon 
‐ Stimuleren en versterken van (sociaaleconomische) netwerken in Almere en    
  de regio; 
‐ Studenten kunnen met stages en opdrachten werken aan maatschappelijke  
  en economische thema’s en kunnen partijen (overheid en ondernemers)  

 
1 https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/193054/aanvraag-van-8-miljoen-euro-voor-schoolcampus-afgewezen 



  verder helpen.  
   
Kan het college voor ieder van deze vier doelstellingen aangeven wat de 
consequenties van de afwijzing zijn? 

12. Waarom is PS niet meteen geïnformeerd over de afwijzing en waarom 
moesten PS dit nieuws eerst van de regionale omroep vernemen? 

13. Wanneer kan PS de evaluatie verwachten waarin duidelijk gemaakt wordt 
waarom de aanvraag is afgewezen, of daar nog punten in zitten die eventueel 
verwijtbaar zijn aan de opstellers van de aanvraag, en welke lessen eruit 
getrokken kunnen worden voor eventueel volgende aanvragen – zowel 
inhoudelijk als t.a.v. de betrokkenen bij het opstellen van de aanvraag. 

 
Namens de fractie van Forum voor Democratie, 
 
Sharon de Lely 


